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Dudás Tamás 
 
 
Orosz Lászlóné 
 
Üdvözli a megjelenteket, megállapítja, hogy a bizottság határozatképes, mivel az ülésen 3 fő 
megjelent. Kéri, szavazzanak a napirendi pontok elfogadásáról. Megállapítja, hogy a bizottság 
elfogadta a kitűzött napirendeket 
 
 
1. Beszámoló Eger Megyei Jogú Város Önkormányzata 2008. I. féléves gazdálkodásáról 
(valamennyi bizottság, KGY) 
Előterjesztő: Habis László, polgármester 

Előadó:  Juhászné dr. Krecz Erzsébet irodavezető  

 
 
Juhászné dr. Krecz Erzsébet: Ismerteti az előterjesztést. Tájékoztatja a Tisztelt 
Bizottságot, hogy a módosított bevételi kiadási előirányzat 17,5 mrd Ft, a növekmény 1,5 mrd 
Ft. Az önkormányzati bevételek 8,8 mrd forinton, a kiadások pedig 8 mrd forinton teljesültek, 
tehát a költségvetés egyensúlyban van. Saját bevételek 3 mrd Ft-on teljesültek, az 
intézmények a tervezettnél többet, a hivatal a tervezettnél kevesebbet teljesített az első 
félévben, de az adóbevételeknél a decemberi iparűzési adó feltöltésnél ez a hiány pótlódik. A 
vagyoni bevételek a várt alatt teljesültek, ennek javítására helyezünk hangsúlyt a második 
félévben. Felújításoknál 25%, míg kis- és középberuházásoknál 30% a teljesítés. Ez amiatt 
van, hogy a pályázatok későn kerültek elbírálásra. Az adó kb. 270 millió Ft-tal több mint 
tavaly. Volt egy jelentős hiteltörlesztés, így csökkent a hitelállományunk. 
A nemzetközi kapcsolatok sorra valahonnan át kell csoportosítani pénzt, mert kimerült a 
forrás. Ez nagyban amiatt van, hogy tavasszal volt a Testvérvárosi Találkozó, valamint több 
kisebb kiadás is mely együttesen jelentős költségekkel terhelte meg az előirányzatot. 
 
Orosz Lászlóné: Kérdés, hozzászólás nem lévén, kéri, szavazzanak. Megállapítja, hogy a 
bizottság 3 igen szavazattal egyhangúlag támogatja az előterjesztés Közgyűlés előtti 
megvitatását. 
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16/2008 (08.18) sz. Idegenforgalmi és Marketing Bizottság döntés 

 
 
Az Idegenforgalmi és Marketing Bizottság támogatja az  Eger Megyei Jogú Város 
Önkormányzata 2008. I. féléves gazdálkodásáról szóló beszámoló Közgyűlés elé 
terjesztését 
 
 
2. Javaslat az önkormányzati feladatokat ellátó szervezetek korszerűsítésére. (Kgy, JÜB, 
KGB, OB, IB, KB, UKB, PB, ISB.) 
Előterjesztő: Habis László, polgármester 

Előadó:  Habis László polgármester  

 
 
Habis László: Nagyjelentőségű ügyről van szó. Az előterjesztés hátterében két szakértői 
munka is folyik, az egyik az intézményhálózat irányításának átalakításáról, a másik a 
vállalatok irányításáról szól. Vita van bizonyos kérdésekben a szakértővel, ezért készült egy 
vezetői összefoglaló. Felfogásbeli különbség, hogy a szakértők egy intézményirányító 
központ létrehozására tettek javaslatot, a vállalatirányítás tekintetében pedig az egységes 
vállalat irányába terelnék a gondolatokat. 
Az intézményirányítás korszerűsítésére egy olyan javaslat van az asztalon, hogy a mostani 22 
intézmény helyett egy intézmény legyen, a gazdálkodási adminisztráció jelentős része 
kiszervezésre kerülne. Fontos, hogy az előirányzatok feletti rendelkezés megmaradna a 
jelenlegi vezető kezében, tehát sem a munkáltatói, sem a gazdálkodási döntések nem kerülnek 
ki a vezetők kezéből. Beszerzési területen látunk változtatási lehetőséget, létrehoznánk a helyi 
központosított közbeszerzések rendszerét egy későbbi rendelet megalkotásával. Ez a 
megoldás megtakarítást eredményezhet. 
A hivatal-átalakítás tekintetében a korábban beterjesztett javaslat sarokpontjai megmaradtak, 
de bizonyos változtatások történtek. Az eddigi 14 iroda és 2 önálló csoport helyett most 9 
szervezeti egység jönne létre, főként az összetartozó területek egységbe foglalásával. A 
kulturális és idegenforgalmi területhez kapcsolódóan jelentős változássorozat várható. A 
TDM szervezetek kialakulásával a döntések a vállalkozói szférához fognak közelebb kerülni. 
A hatósági jellegű feladatok az igazgatási irodához fognak tartozni. 
Három terület maradna meg „érintetlenül”, ez a Gazdasági Iroda, az Adóiroda, és a Titkársági 
csoport. Az összes többi vezetői posztra pályázatot írna ki a hivatal. Nagyon lényeges, hogy 
sem a hivatal, sem az intézmények tekintetében nem tervezünk létszámleépítést. 
A vállaltirányítás tekintetében egyelőre nem szeretnénk az egységes irányítás irányába 
elmozdulni. A vállalatainknak azonban fontos, hogy középtávú stratégiát készítsenek többek 
között az IVS miatt is. 
 
Orosz Lászlóné 
Kérdés, hozzászólás nem lévén, kéri, szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság 3 igen 
szavazattal egyhangulag elfogadja a döntési javaslatokat és támogatja a Közgyűlés előtti 
megvitatását. 
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17/2008 (08.18) sz. Idegenforgalmi és Marketing Bizottsági döntés 
 
 
Az Idegenforgalmi és Marketing Bizottság  támogatja az önkormányzati feladatokat 
ellátó szervezetek korszerűsítésére vonatkozó javaslat Közgyűlés elé terjesztését 
 
 
 

Kmf 
 
 

Orosz Lászlóné 
elnök 

Dudás Tamás 
jegyzőkönyvvezető 

 


